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Správa o činnosti Oblastného futbalového zväzu Michalovce 

od ostatnej riadnej konferencie ObFZ za obdobie od 1.7.2022 do 31.12.2022 

 

Vážení delegáti konferencie, milí hostia! 

  

   Konferencia ObFZ je najvyšším orgánom ObFZ. Jej členmi sú 10. zástupcovia FK územne patriacich pod 

ObFZ Michalovce z jednotlivých súťaží.  

 Dnešná konferencia sa koná v období, keď sme po dvoch rokoch zapríčinených nedohraním súťaží z dôvodu 

koronavírusu, konečne dohrali celú sezónu 2021/2022 a bez problémov pokračujeme v riadení súťaží, ako sme nato boli 

zvyknutí v predchádzajúcom období. Dúfam, že v nasledujúcom období sa táto situácia už nebude opakovať a všetky 

súťaže sa dohrajú bez mimoriadnych problémov. Konferencia sa koná tiež v čase zimnej prestávky v našich futbalových 

súťažiach, v ktorých nastali niektoré zmeny zapríčinene zmenou starostov a primátorov miest a obcí po komunálnych 

voľbách do miestnych samospráv v roku 2022, z ktorých podľa posledných informácii niektoré FO-FK už nebudú 

pokračovať v jarnej časti SR 2022/2023, čo nás nesmierne mrzí a ObFZ ešte vyvinie iniciatívu na presvedčenie o ich 

zotrvaní v súťažiach. V poslednom období náš ObFZ bojuje s nedostatkom rozhodcov, o čom vás bude informovať 

predseda KR v nasledujúcom programe a nadväzne na túto skutočnosť musí ObFZ prijímať nepopulárne opatrenie 

súvisiace so zmenou ÚHČ niektorých stretnutí v jarnej časti sezóny 2022/2023. Aj o týchto zmenách Vás bude 

informovať predseda ŠTK v nasledujúcom programe.  

V úvode by som chcel vyzdvihnúť šport ako taký v meste Michalovce. Musím povedať, že aj napriek ťažkým 

ekonomickým podmienkam súvisiacich s rastom energii sa vo väčšine odvetví, či je to hokej, hádzaná, ale aj vo futbale 

družstvám z Michaloviec darilo. V najvyššej Fortuna lige je po jesennej časti družstvo mužov na 8. mieste, ale len bod 

od pozície zaručujúcej hrať v prvej šestke družstiev Fortuna ligy. Družstvo dorastencov U19 po jesennej časti figuruje 

na pohodlnom 6. mieste a družstvo žiakov U15 sa dokonca prebojovalo do fázy, kde sa v jarnej časti bude bojovať 

o celkového víťaza súťaže. 

 

 Ostatná riadna konferencia ObFZ sa uskutočnila v piatok 15.7.2022 v Reštaurácii BISON Restaurant & 

Grill, Masaryková 13 Michalovce. Zúčastnili sa jej 6 delegáti (zástupcovia) FO-FK.  

 Konferencia prijala celkom 13 uznesení. Konferencia uložila predsedovi VV ObFZ vyhodnotiť ju na 

najbližšom zasadnutí VV ObFZ aj s riešením diskusných príspevkov, čo bolo splnené.  

Riešenie návrhov z ostatnej konferencie VV-om:  

 Na 2. zasadnutí riadnej konferencie v diskusii vystúpil: 

= V. Čan (predseda ObFZ) - ktorý prítomných informoval o podpore mládeže zo strany ObFZ a o príprave 14. roč. 

stretnutia o „Superpohár ObFZ SR 2021/2022“ dňa 31.7.2022 na futbalovom štadióne MFK Zemplín MI.  

= Vladimír Praščák (člen konferencie ObFZ) - ktorý vyzval ŠTK ObFZ na úpravu hracích dni a časov v stretnutiach 

mladších žiakov súťaží ObFZ 2022/2023. 

= Ján Ždiňák (člen konferencie ObFZ) - ktorý sa poďakoval za poskytnutie finančnej dotácie zo strany ObFZ na 

organizovanie jubilejného ročníka turnaja „Jastrabčanov“ vo futbale dňa 3.7.2022. 

 Po konferencii sekretár ObFZ spracoval zápis z konferencie, ktorý svojimi podpismi overili na konferencii schválení 

overovatelia zápisu. Informácie o konferencii boli zverejnené v ÚS ObFZ. Základné materiály z nej boli zverejnené na 

webovej stránke ObFZ - futbalnet. 

 

 V ďalšom sa v stručnosti zmienim o činnosti ďalších orgánov ObFZ, ktorú medzi konferenciami ObFZ 

riadil 7-členný Výkonný výbor ObFZ Michalovce.  

 Výkonný výbor (VV) mal v hodnotenom období 6 svojich zasadnutí zvyčajne v druhý pondelok v mesiaci až na 

prvý v tomto období, ktorý bol v piatok. Na zasadnutia VV boli prizývaní predseda RK, sekretár ObFZ a podľa potreby 

aj predsedovia ďalších komisií (väčšinou len KR, ŠTK, DK). Na nich sa prerokoval program v zmysle plánu zasadnutí 

ObFZ na 2. polrok 2022 a v zmysle pozvánky na príslušné zasadnutie. VV na každom zasadnutí hodnotil realizáciu 

uznesení, priebeh súťaží, činnosť jednotlivých komisií a sekretariátu za obdobie od predchádzajúceho zasadnutia VV, 

operatívne riešil aktuálne otázky ObFZ (materiálne vybavenie, nájomné, organizovanie podujatí a rôznych akcií). 

 Prenos informácií z konferencií SFZ a VsFZ na zasadnutiach VV zabezpečoval predseda ObFZ (členmi 

konferencie VsFZ za ObFZ Michalovce sú v tomto 4-ročnom funkčnom období okrem neho aj Ján Mano sekretár ObFZ 

a Marek Michlovič z ŠK Strážske) a zo zasadnutí VV VsFZ Ján Špivák (člen VV VsFZ). 

   Po každom zasadnutí VV sekretár ObFZ spracoval zápis zo zasadnutia, ktorý z ObFZ e-mailom zasielal 

členom VV a predsedom komisií. Základné informácie o jednotlivých zasadnutiach VV boli zverejňované v ÚS a na 

webovej stránke ObFZ - futbalnet.   

Na riadení súťaží a organizovaní podujatí v rámci ObFZ mali svoj podiel aj jednotlivé komisie ObFZ, 

ktoré riadia činnosť ObFZ medzi zasadnutiami VV ObFZ. V ďalšom sa stručne zmienim o činnosti jednotlivých 

komisií ObFZ v hodnotenom období.  

 



Komisia rozhodcov (KR) - Pracovala pod vedením Ing. Miloša Fedáka. 

KR pracovala v zložení Maroš Kurták - člen KR, Ján Mano - lektor a pomocný člen KR, Anton Stretavský - nie je 

aktívnym členom komisie, rovnako Ladislav Popik - ktorý sa vzdal funkcie člena KR. 

Komisia sa nestretávala, všetky podstatné veci sa riešili mailom/telefonicky. Obsadzovací úsek mal na starosť Miloš 

Fedák pre mužské stretnutia a Maroš Kurták pre mládež. 

Pochvaly na výkon R a D:16x 

Podnety od klubov: 8x 

Zmena delegovanej osoby: 6x 

KR v priebehu roka navštívila niekoľko tréningov dorasteneckých klubov (Strážske, Veľké Kapušany, Tibava, Poruba 

p/V), kde odprezentovala možnosť stať sa rozhodcom. Rovnako boli distribuované „letáky“, ktoré majú viac sprístupniť 

informácie a zviditeľniť možnosť stať sa rozhodcom. Výsledkom tejto aktivity boli 6 noví rozhodcovia (aktuálne 4 

aktívni). Letný doškoľovací seminár sa uskutočnil pred začiatkom sezóny, kde bol dôraz zameraný na problémové 

situácie (videoanalýza) a písomný test, ktorý mal preveriť momentálne vedomosti rozhodcov. Pre ďalšie semináre má 

KR v úmysle pokračovať najmä v analýze stretnutí našej súťaže, alebo ukážkami z ostatných líg. Turnaj R a D 

v Starej Ľubovni sa odohral 10.12.2022, ktorého sa zúčastnili nasledujúci R a D: Miloš Fedák, Dávid Mano, Vladimír 

Lisák ml., Erik Anguš, Lukáš a Maroš Kurtákovci, Maroš Mihaľov, Peter Pavlo, Pavol Tóth, Pavel Tudja, Jakub 

a Tomáš Škodiovci a Tomáš Lazor. Náš okres obsadil konečné 3.miesto, kde v náročnej skupine (Prešov a SNV) 

obsadil druhé postupové miesto a v súboji o medaily vyhral nad výberom Trebišova v penaltovom rozstrele. Školenia 

lektorov 11.12.2022 v Liptovskom Jáne sa zúčastnil lektor vzdelávania ObFZ Ján Mano.  

 

 Športovo-technická komisia (ŠTK) - Komisiu ŠTK riadil Jozef Bali-Jenčík.   

Tá zabezpečovala kontrolu zápisov zo stretnutí v ISSF po športovo-technickej stránke, riešila žiadosti o zmenu 

termínov stretnutí, potvrdzovala žiadosti o štart vekovo mladších hráčov za družstvá dorastencov i za družstvá mužov, 

ako aj súhlasy vekovo mladších hráčov v súťažiach žiakov. Tajomník komisie v ISSF zabezpečoval evidenciu uznesení 

a poplatkov ŠTK do zberných faktúr v ISSF. ŠTK dňa 15.9.2022 na futbalovom ihrisku v Petrovciach n/L organizovala 

stretnutie o Superpohár ObFZ mužov pre sezónu 2021/2022, ktorého víťazom sa stal FK Družst. Trhovište. Aj v tejto 

sezóne ŠTK organizuje už 21. ročník súťaže „Pohár ObFZ Michalovce vo futbale mužov“ pre sezónu 2022/2023, keď 

1. kolo sa odohralo 6.11.2022 v novom formáte za účasti 16 družstiev. 2. kolo je naplánované na 12.4.2023 (prvé 

stretnutia) a 26.4.2023 (odvety). 

ŠTK riešila: Vylúčenie mužstva zo súťaže: 2x; Spoločné družstva mládeže: 3x; Schválenie náhradnej hracej 

plochy: 1x; Žiadosť o pasportazáciu ihriska: 1x; Zrušenie stretnutia: 1x; Žiadosti o zmenu termínu/miesta 

stretnutia: 55x; Nedostatky vybavenosti štadiónov: 2x; Nevysielanie rozhlasovej relácie: 4x; Nepripravenie 

techniky k stretnutiu: 1x; Nevyloženie videa na server: 2x; Nenahranie funkcionárov v systéme ISSF: 22x; 

Neskorý začiatok stretnutia: 5x; Nenastúpenie na stretnutia: 8x; Nedohranie stretnutia pre pokles pod 7 hráčov: 

2x; Námietka pre neoprávnený štart hráča v stretnutí: 3x; Kontumácia pre neoprávnený štart hráča v stretnutí: 

3x; 18. Pokus o NŠH zistený R pred stretnutím: 2x. 

 

 Disciplinárna komisia (DK) - Komisiu DK riadil JUDr. Vladimír Lisák. 

V hodnotenom období riešila DK širokospektrálnu škálu - priestupkov, žiadosti a odvolaní. DK sa v uvedenom období 

zišla 3-krát, vo väčšine prípadov je riešenie jednotlivých previnení riešené spôsobom "per rolam", návrh sankcie 

predloží predseda a členovia DK sa k nemu vyjadria, resp. návrh potvrdia. V uvedenom období riešila DK 75 

rôznorodých prípadov a to: ČK 25x; ČK po 2.ŽK 18x; DS po 5.ŽK 6x; Žiadosť o podm. odpustenie DS 12x; DS za 

neoprávnený štart hráčov 12x; DS za HNS divákov 2x.  

V súčinnosti s  ŠTK sa vyriešili všetky priestupky, ktoré boli odstúpené od ŠTK na riešenie. 

DK pracovala v 3-člennom zložení JUDr. Vladimír Lisák, JUDr. Gabriel Štefanič a Silvia Floriánová. 

Riešili sme neprístojnosti týkajúce sa mužstva Pavlovce nad Uhom B, ktoré skončilo vylúčením tohto družstva zo 

súťaže. Pri ukladaní trestov sme brali do úvahy predchádzajúce tresty hráčov, ktorým bolo treba uložiť Takisto sme sa 

venovali hrubému nešportovému správaniu divákov v Tušiciach, kde bolo potrebné zjednať nápravu. Do úvahy pri 

ukladaní sankcií sme v každom prípade brali do úvahy poľahčujúce i priťažujúce okolnosti, i ekonomickú situáciu 

v kluboch a sme v komisii toho názoru, že na zjednanie nápravy a preventívne pôsobenie postačujú uložené tresty a že 

dôjde k zlepšeniu a skultúrneniu prostredia na štadiónoch. DK ObFZ riešila jednotlivé prípady individuálne, 

predvídateľne a snažila sa o nápravu previnilcov i preventívne pôsobiť na ostatných hráčov, funkcionárov a členov 

realizačných tímov jednotlivých družstiev.  

DK ObFZ apeluje na KR ObFZ, aby na zimnom seminári zjednala nápravu k popisu priestupkov pri udeľovaní 

osobných trestov, aby tieto boli napísané v zmysle pravidiel futbalu a našej komisii bolo jednoduchšie priradiť 

k popísanému previneniu príslušnú disciplinárnu sankciu a zároveň aby dohliadla na skvalitnenie správ delegátov 

stretnutia, keďže správy majú spravidla nulovú výpovednú úlohu. 

DK ObFZ zároveň ďakuje za spoluprácu členom ŠTK ObFZ Michalovce i KR ObFZ Michalovce, vďaka práci ktorých 

môžeme spravodlivo potrestať aj porušenia Súťažného poriadku, Rozpisu súťaže i dodatočne udeliť tresty hráčom, 

ktorým tieto neboli udelené na hracej ploche. 

   
  

 



 Matrika ObFZ - jej činnosť v ISSF ako matrikár vybavoval sekretár ObFZ.  

Matrika ObFZ v hodnotenom období vykonala týchto 182 matričných úkonov: požiadavka na oznámenie 

prihlasovacieho hesla hráča pri aktivácií hráčskeho konta v ISSF - 16; požiadavka na zmenu e-mailovej adresy 

hráča - 34; žiadosť o základnú registráciu (schválená - 17); prestup s obmedzením (zamietnutý - 4; schválený - 27); 

žiadosť o RP (zamietnutá - 9; schválená: - 72); žiadosť o registráciu/ člena SFZ (schválená - 2); žiadosť o pridanie 

tímového manažéra (schválená - 1). 

 

 Odvolávania komisia ObFZ (OK) - Jej predsedom je Ing. Ján Šimko. 

V hodnotenom období OK riešila, len jedno odvolanie, ktoré prostredníctvom ISSF podal FK Žbince. Konkrétne voči 

rozhodnutiu ŠTK za neoprávnený štart hráča v stretnutí 9.k. VII.L m Krásnovce - Žbince, kde OK upustila od 

pôvodného rozhodnutia ŠTK a znížila udelené sankcie pre FK Žbince. 

 

 Trénersko metodická komisia (TKM) - Jej činnosť riadil Jozef Vaľko. 

V tomto období vykonávala poradenskú a kontrolnú činnosť tréningových jednotiek vo vybraných FO-FK v rámci 

ObFZ. Tiež sa podieľala na príprave a organizovaní 36. ročníka „Vianočného turnaja ObFZ Michalovce žiakov v 

halovom futbale“ pre sezónu 2022/2023 dňa 28.12.2022.          

 

Každodennú činnosť ObFZ zabezpečoval sekretariát ObFZ (Se), kde funkciu sekretára zabezpečoval Ján 

Mano. Pod jeho správu okrem iného patrilo aj: 

a) činnosť sekretariátu:  
- spracovanie úradných správ ObFZ z podkladov jednotlivých orgánov a úsekov ObFZ a ich zverejňovanie 

na stránku ObFZ - futbalnet  

- prenos najdôležitejších informácií z ÚS SFZ a ÚS VsFZ do ÚS ObFZ  

 - príprava materiálov (spracovávanie dohôd so zamestnancami ObFZ a zabezpečovanie požadovaných 

podkladov k nim; zabezpečovanie požiadaviek na nahlasovanie zamestnancov do poisťovní i na ich odhlasovanie z 

nich; spracovanie požiadaviek na úhradu faktúr a na vystavovanie faktúr; spracovanie výplat a účtovných dokladov 

ObFZ; organizačné zabezpečovanie akcií a podujatí ObFZ; príprava konferencie ObFZ a jednotlivých zasadnutí VV-u 

ObFZ; spracovanie zápisu z konferencie i z jednotlivých zasadnutí VV-u ObFZ)  

 - správa web stránky ObFZ (táto je zabezpečovaná na stránke futbalnet)  

  

 b) ekonomický úsek ObFZ: jeho činnosť zabezpečoval sekretár v spolupráci s p. Máriou Janičovou 

(účtovníčkou na dohodu), ktorej taktiež patrí naše poďakovanie za jej činnosť (nahlasovanie zamestnancov do poisťovní 

i ich odhlasovanie z nich podľa oznámených požiadaviek; zúčtovanie výplat zamestnancov ObFZ za každý mesiac a ich 

úhrady na účty; vytlačenie výplatných lístkov pre zamestnancov ObFZ za každý mesiac; zúčtovanie účtovných 

podkladov ObFZ za každý mesiac; odvody na daňový úrad a do poisťovní; úhrady faktúr; vystavovanie faktúr; 

spracovanie hospodárení ObFZ za každý štvrťrok po uplynutí príslušného štvrťroka; spracovanie požadovaných 

ekonomických výkazov, a iné).   

 Súčasťou tejto správy je aj správa o „Hospodárení ObFZ Michalovce“. Podľa uznesenia VV ObFZ mám 

dnešnej riadnej konferencii predložiť na schválenie aj hospodárenie ObFZ za celý rok 2022. 

Čo sa týka hospodárenia ObFZ za rok 2022, VV ho schválil na svojom 14. zas. dňa 9.1.2023 a uložil 

predsedovi ObFZ predložiť ho na prerokovanie najbližšej riadnej konferencii ObFZ s návrhom VV na jeho schválenie. 

ObFZ v roku 2022 hospodáril v zmysle schváleného vyrovnaného rozpočtu v časti príjmov i výdavkov po 63.500 €, 

ktorého plnenie za každý štvrťrok prerokovával VV ObFZ na svojich zasadnutiach. Stav finančných prostriedkov k 

31.12.2022 na účte v UniCreditBank bol 44.569,31 €, v pokladni 501,19 € a na termínovanom účte v Poštovej banke 

7.649,25 €, pričom príjmy boli 77.402 €, čo predstavovalo 121,89%, a výdavky 69.179 €, čo predstavovalo 108,94%. 

Teda za rok 2022 na účet v UniCreditBank oproti roku 2021 pribudlo 7.909,48 €, pričom príjmy boli o 28.534 € vyššie 

a výdavky o 24.302 € vyššie. Z príjmov najvyššie položky boli: poplatky za náležitosti R a D - 45.524 €; poplatky 

a pokuty DK - 11.786 €; súťažné vklady a finančná zábezpeka - 8620 €. Z výdavkov najvyššie položky boli: 

nezdaňované poplatky náležitostí R a D - 23.427 €; mzdové náklady - 15.455 €; ostatné služby - 4.605 €. Tu je potrebné 

sa kriticky vyjadriť aj k niektorým FO a FK, ktoré nedodržiavali termíny úhrad svojich mesačných zberných faktúr 

z ISSF (Palín, Porostov, Ložín), z ktorých svoje ZF ani do 31.12.2022 za rok 2022 uhradené nemali: Palín za 10/2022 

a Porostov za 11/2022.         

 VV na svojom 13. zas. dňa 12.12.2022 schválil aj rozpočet ObFZ na rok 2023 (ako vyrovnaný v časti 

príjmov i výdavkov po 78.100 €) a predkladá ho na prerokovanie dnešnej riadnej konferencii ObFZ s návrhom na jeho 

schválenie.      

  

Vážení delegáti, milí hostia! 

V predloženej správe bolo uvedené to, čo sa za ostatné 6 mesiace vykonalo. Vychádzal som z toho, že ObFZ o 

svojej činnosti priebežne informoval vo svojich pravidelných ÚS-ach. Táto správa poukázala nato, že aj v neľahkej, 

najmä ekonomickej situácii vieme spoločne zvládnuť všetky nástrahy doby. 

I napriek tomu ObFZ oceňuje prácu všetkých dobrovoľných funkcionárov FK-ov a členov orgánov ObFZ, 

ktorí sa podieľali na práci vo futbale v 2. polroku 2022. Osobitne ďakujem tým starostom, poslancom, ale aj 



sponzorom, ktorí majú nemalú zásluhu na tom, že futbal v našich obciach naďalej žije a prináša zábavu svojim 

priaznivcom. Prosíme delegátov konferencie, aby naše poďakovania odovzdali tým, ktorým boli adresované.  

 

Oblastný futbalový zväz Michalovce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


